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kuryr 15. července 2023

Biden mobilizuje 3000 záložníků k posílení operace
Atlantic Resolve v Evropě

infokuryr.cz/n/2023/07/15/biden-mobilizuje-3000-zalozniku-k-posileni-operace-atlantic-resolve-v-evrope

Prezident Joe Biden vydal exekutivní příkaz , který povoluje
mobilizaci vybraných záložních sil až 3000 vojáků k posílení
ozbrojených sil na podporu operace Atlantic Resolve.

Vzhledem k pravomoci, kterou mi jako prezidentovi uděluje ústava
Spojených států a zákony, včetně oddílů 121 a 12304 hlavy 10
zákoníku Spojených států, tímto rozhoduji, že je nezbytné, aby

https://www.infokuryr.cz/n/2023/07/15/biden-mobilizuje-3000-zalozniku-k-posileni-operace-atlantic-resolve-v-evrope/
https://www.whitehouse.gov/briefing-room/presidential-actions/2023/07/13/ordering-the-selected-reserve-and-certain-members-of-the-individual-ready-reserve-of-the-armed-forces-to-active-duty/
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ozbrojené síly Spojených států v aktivní službě: posílily efektivní
vedení operace Atlantic Resolve v oblasti odpovědnosti evropského
velitelství Spojených států amerických a kolem něj.

Na podporu této operace tímto zmocňuji ministra obrany a ministra
pro vnitřní bezpečnost ve vztahu k pobřežní stráži, pokud nepůsobí
jako služba v námořnictvu v rámci jejich příslušných povinností,
jednotek a jednotlivých členů, kteří nejsou přiděleni k jednotce,
organizovaná jako jednotka Vybrané zálohy, která má být nařízena
do aktivní služby, nebo kterýkoli člen mobilizační kategorie
Individuální připravené zálohy, který je podle předpisů vyhlášených
příslušným tajemníkem považován za nezbytný, až do celkového
počtu 3 000 členů v jeden okamžik, z nichž žádný více než 450
může být členy individuální připravené rezervy,příkaz k činné službě
a ukončení služebního poměru těchto jednotek činné služby a
příslušníků dle jejich uvážení.Tento příkaz není zamýšlen a nevytváří
žádné právo nebo výhodu, hmotnou nebo procesní, která může být
vymáhána kteroukoli stranou zákonem nebo nestranně proti
Spojeným státům, jejich oddělení, agentuře nebo agentuře, jejich
úředníkům, zaměstnancům nebo zástupcům, nebo jakákoli jiná
osoba.

Zde je popis operace Atlantic Resolve od Atlantic Council :

Defence.gov uvádí, že tato operace je označována jako
pohotovostní operace, řekl armádní generálporučík Douglas A. Sims
II, ředitel Společného štábu operací, během dnešní tiskové
konference.

Toto nové označení prospívá vojákům a jejich rodinám, protože
získávají větší autoritu, oprávnění a přístup k záložním silám a
personálu,“ řekl Sims.

https://www.atlanticcouncil.org/blogs/natosource/operation-atlantic-resolve-factsheet/
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“Tento dekret znovu potvrzuje neochvějnou podporu a odhodlání
bránit východní křídlo NATO v důsledku nezákonné a
nevyprovokované války Ruska proti Ukrajině,” řekl Sims.Takže
nejdřív tanky Abrams nebyly, pak F-16 byly červenou čárou, kterou
jsme nechtěli překročit, pak kazetové bomby byly válečný zločin a
teď jsme tak blízko Boots on the Ground ve válce proti Rusku jako
nikdy. před?

O této akci je mnoho otázek: Proč záložníci a neaktivní vojáci? (Je to
méně ‘boty na zemi’, když jsou záložníci?) Proč teď? (Blíží se další
velký titulek Hunter Biden?)

https://stranapro.cz/
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Na první pohled se to náhodnému pozorovateli může zdát nic
zvláštního. Záložníci mají možná pouze „podpůrnou“ nebo „poradní“
roli. Ale budou tam.

A jak Lincoln Brown varuje před PJ Media, je třeba si klást otázku,
zda zde nevzniká precedens.

Vyhlášení války vyžaduje akt Kongresu. Historicky musel prezident
jít do zákonodárného sboru a žádat vysvětlení. Ale Biden využívá
svůj úřad k mobilizaci vybraných částí armády a jejich odeslání do
Evropy, aniž by se musel poradit s Kongresem. Je to pokus něco
skrýt nebo zajistit? Nebo je to pouze akt narcistického a pomýleného
prezidenta a vlády?

Ať je to jakkoli, představa, že Joe Biden a jeho poradci tlačí vojáčky
na mapě Evropy, by měla být znepokojivá. Ani si neuvědomují, co je
v sázce. Nejen pro národ, ale pro celý svět. V nejhorším případě to
nebude jako den D, jakkoli to bylo hrozné. Nebude to tak, že se
generál Patton prohání Evropou se svými tanky, aby jako první
překročil Rýn. Ani to nebude jako Vietnam nebo některý z nedávných
konfliktů na Blízkém východě.

Může to být něco, co jsme nikdy předtím nezažili. A je načase, aby
chladnější a rozumnější hlavy na obou stranách uličky přinutily
tohoto strašlivého starého muže a jeho ambiciózní, nevýrazné žabky
rezignovat.

A konečně, mějte na paměti, že kongresman Matt Gaetz varoval, že
Bidenova administrativa „uvádí naši skvělou zemi do světové války“.

Je to další krok eskalace? Další rána do medvěda?

 
 


